
Referat fra møte i FAU 10. mai 2017
Alversund skole

Tilstede på møtet :

Kristine Veel
Geir Braseth
Kirkeluten
Mai-Kristin Aulie-Lydvo

Ivar Alver Lill CS Bjørndal
Elisabeth Svendsen Humaira Sæbø

Thomas Wiik
Trond N

Alle trinn var representert, bortsett fra 6.

Sak 39 2016/2017: Info til og fra skolen

Rektor informerer : Det kom opp et spørsmål på et foreldremøte vedr. inneklima.
Skolen har en kjent utfordring vedr. ventilasjon. Det er viktig å lufte ut i klasserommene.
Dette gir utfordringer mht innetemperatur når det er kaldt ute. Dette vil bli bedre når
den nye skolen er på plass.

Sak 40 2016/2017:

Er i rute. Har mottatt tilbud fra 2 av 3 forespurte. Det blir gavekort i premie.

Sak412016/2017:

Ingen innspill er mottatt. Camp - Fysak er fortsatt uavklart. Dette MÅ være klart til
neste møte, som er det siste for skole-året. Detter må prioriteres av psykososial-
gruppen.

Sak42 2016/2017:

Trafikk-gruppen

Psykososial-gruppen

Bygg-gruppen

Informasjonsmøte for de ansatte, elevrådet og PAU-representanter. Totalramme for den
nye skolen er nå 268 mnok. Det vil også bli flerbrukshall og basishall. Det blir satt av
areal til fritidsklubb. Svømmehall og 11er-bane vil bli tegnet inn, men blir ikke bygget i
første omgang.

Noen utfordringer knyttet til buss-løsning for skolen. Skolen ønsker ikke for mye
kjøring opp mot skolen. Kanskje går dette noe imot foreldre-ønskene. Det jobbes for å
finne gode løsninger på henting, spesielt på SFO.

Kommunen vil snarlig sende ut noen spørsmål til bla. FAU vedr. behov og funksjon. Vi
vil da få muligheten til å komme med innspill rundt den nye skolen. Kommunen
informerer om at prosjektet er i rute.


